
Zpráva o činnosti Komise Jarošov za II. pololetí 2011 
___________________________________________________________________ 

 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
 Ve  II. pololetí 2011 se uskutečnily 4 zasedání komise: 
 
Člen komise 
 

 
15.09. 

 
13.10. 

 
10.11. 

 
08.12. 

Přítomen 
celkem 

Nepřít. 
omluven 

Nepřítomen 
Neoml. 

Josef Omelka  /předseda/   A     A   A   A      4        0        0 
Václav Suchánek /místopř/   A    A   A   A      4        0        0 
Mgr. Pavel Jančář    A    O   A   A      3        1        0 
PhDr. Rostislav Prchlík   A    O   A   N      2        1        1 
Štěpán Štrunc   A    A   O   A      3        1        0 
Jan Zapletal   A    A   A   O      3        1        0 
František Pavelka   A    A   N   A      3        0        1 
Dagmar Jámborová   A    A   A   A      4        0        0 
Radmila Slavíková   A    A   A   A      4        2        0 
Věra Nálepová   A    A   A   A      4        0        0 
Věra Mikulková-tajemník   O    A   A   A      3        1        0 

 
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
Schůze komise se konají v místnosti hasičské zbrojnice v Jarošově. Docházka členů na 
jednotlivých jednání komise byla  velmi uspokojivá.   
Zápisy z jednání komise jsou pravidelně odevzdávány.  
Na jednáních místní komise řešila řadu podnětů a připomínek, které byly postupně ve 
spolupráci s odbory Městského úřadu  řešeny. 
 
Komise projednala následující záležitosti: 

− Opravy a údržbu komunikací a chodníků 
− Neutěšený stav oplocení včetně podezdění u parkoviště na sídlišti Louky  
− Projekt „Náves“      
− Zvýšení bezpečnosti přechodů ve čtvrti Jarošov 
− Neutěšený stav oplocení v areálu hřiště TJ Slavoj                                  
− Možnost zřízení pobočky pošty a bankomatu 
− Osvětlení zastávek a jejich neutěšený stav 
− Řešení složité situace pro cyklisty – úsek od konce cyklostezky po sídliště Louky 

 
Komise přijala usnesení: 
 
-     MK byl přijat a odsouhlasen předložený návrh rozpočtu na rok 2012 a výhled 2017 
-     Projednán  materiál odboru životního prostředí „Vyhodnocení dotazníku odboru životního    
      prostřední tkající se spokojenosti občanů se systémem svozu odpadů ve městě Uherské   
      Hradiště“ 

MK přijala návrh s požadavkem o častější odvoz nádob na tříděný odpad – plast, papír, 
sklo. 
                                                                         



-  pro odbor SMM bylo provedeno zmapování umístění reklam a výletových ploch, skříněk       
   v  městské části Jarošov. 
 
III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 
Rada města neuložila ve  II. pololetí roku 2011 místní komisi v Jarošově žádný úkol. 
  
IV. Doporučení a návrhy komise: 
-  Projednat možnost zřízení pobočky pošty a bankomatu v místní části Jarošov. 
 
 

V.  Plán práce na I. pololetí 2012 
 
Datum   Čas   Místo jednání 

19. 01. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

16. 02. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

15. 03. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

12. 04. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

10. 05. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

07. 06. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
 
 
 
Josef Omelka, v.r.                                                       Věra Mikulková 
 předseda MK                                                              tajemník MK 
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